



## 中国肉类协会国际肉类贸易合作俱乐部 CMA INTERNATIONAL MEAT TRADE COLLABORATION CLUB





China Meat Association (CMA) was founded in May of 1992, which is a nationwide Non-governmental social organization represents the meat sector in China to promote the healthy and sustainable development of the meat industry. The meat species includes pig meat, beef, sheep meat, poultry and eggs. The membership of China Meat Association covers the whole industry chain in the fields of animal husbandry, slaughtering, meat processing, cold chain logistics, meat import and export, distribution and sales, machinery and equipment, meat ingredients, packaging materials and other related sectors. China Meat Association is the Vice Presidential membership of the International Meat Secretariat (IMS).

With booming demand for meat and steady growth of meat imports, China has attracted more and more international meat suppliers to explore the Chinese market and actively cooperate with Chinese meat enterprises in trade, technology, investment and related services. In order to deepen the cooperation between China and foreign countries in meat trade, strengthen the common understanding of standards, enhance technical exchanges, and promote the healthy and orderly development of international meat trade, China Meat Association (CMA) decides to establish the "International Meat Trade Collaboration Club". The club's office is set up in China Meat Association which is headquartered in Beijing.

The CMA International Meat Trade Collaboration Club will provide information exchange, consultation and related services on a club membership basis. We welcome meat suppliers, producers, traders and related industry organizations from all over the world to join the International Meat Trade Collaboration Club of China Meat Association!











## **Our Services**

#### **Information Service**

We can provide our club members with the Meat Info China E-subscription on a regular basis (monthly) to release various information on the Chinese meat market including relevant government policies and regulations, industry macro development, industry analysis reports, and market condition, demand information, import and export data, etc.

#### **Training Service**

We can provide our club members with guidance and training on market access for meat products exported to China, inspection and quarantine procedures, product standards, label specifications, market development, and interpretation of trade laws and policies.

#### **Consulting Service**

We can provide our club members with various consulting services related to meat industry policies, regulations, standards, national policies and business promotion. Timely notify club members of emergencies of imported meat products and corresponding measures and policies taken by the relevant government departments.

#### **Communication Service**

We can organize various activities such as seminars, exchange meetings, trade matchmaking meetings, and conduct information, technology, standards, and business exchanges with domestic member companies of the China Meat Association accordingly, regularly organize quarterly exchange meetings, annual meetings to share the information and experience among the club members. We can organize investigations and studies, field trips and exchange visits for the club members to expand the communication and promote trade and technical cooperation.

#### **Exhibition Service**

We can provide club members with priority to participate in the China International Meat Industry Week and related activities hosted by China Meat Association, and can provide advice and assistance if necessary for club members to participate in other exhibitions and events in China.

#### **Coordination Service**

We can assist club members to mediate the problems of customs clearance, trade disputes, product quality and other related issues that may be encountered in the process of exporting products to China.

#### **Promotion Service**

We can assist club members to establish and develop business relationships, expand sales channels, enrich product categories, establish brands and organize market promotion in the Chinese meat market.

### Join Us

#### Club Membership Application Requirements:

Meat related enterprises or organizations registered outside China mainland in according with the laws of their countries respectively, covering the fields of animal husbandry, meat processing, meat trade and meat industry chain services. No record of commercial breach of trust.

#### **Club Membership Benefits**

- 1) Voluntary entry and free withdrawal;
- 2) Enjoy priorities and favorable prices in the participation in the Club events;
- 3) Enjoy priorities and favorable prices in related services provided by the Club;
- 4) Enjoy priorities and favorable prices in involving in relevant China Meat Association standards;
- 5) Enjoy the same discounts which are for CMA membership in the events participation and subscriptions;
- 6) Reserve the right to supervise, advise and comment on the services of the Club;
- 7) Reserve the right to request the Club to protect the legal rights and interests of the Club members.

#### **Club Membership Responsibilities**

- 1) Strictly abide by the relevant laws and regulations of both countries respectively;
- 2) Maintain the legal rights and interests of the Club;
- 3) Actively participate in activities organized by the Club;
- 4) Pay the Club membership fee on time regularly.

#### **Application Procedure**

- 1) Complete the Application Form and submit the e-copy of company/organization registration certificate or related materials;
- 2) After being received by the Club Office, the application should be submitted to the Secretariat of China Meat Association for review and approval;
- 3) The annual membership fee should be paid after approval.

#### **Club Membership Fee**

- 1) Annual Club membership subscription: US\$ 1,500.
- 2) The membership fee should be paid before January 31st of the year.

#### **Application Form of the Club**

## CMA International Meat Trade Collaboration Club Membership Application

			·						
Company Name		Managing Director of the Company							
Address									
Website		Email							
Contact Person		Job Title							
E-mail		Tel Tel							
Your Country									
Already got the market access to China   Yes /   No for (please specify the product)									
The export volume to China in 2020 (please specify)									
Please mark ☐ for your business scope									
Pork	( ☐ Animal Husbandry ☐ Slaughtering ☐ Processing ☐ Cold Storage ☐ Services ☐ Industry Organization)								
Beef	( ☐ Animal Husbandry ☐ Slaughtering ☐ Processing ☐ Cold Storage ☐ Services ☐ Industry Organization )								
Sheepmeat	( ☐ Animal Husbandry ☐ Slaughtering ☐ Processing ☐ Cold Storage ☐ Services ☐ Industry Organization )								
Poultry	( ☐ Animal Husbandry ☐ Slaughtering ☐ Processing ☐ Cold Storage ☐ Services ☐ Industry Organization )								
Trade	( □ Pork □ Beef □ sheepmeat □ Chicken □ Turkey)								
If others, please specify,									
Company Introduction									
	Representative Signature	Company Seal							

CMA International Meat Trade Collaboration Club Office Contact Personnel: Michelle HU Email: michelle.hu@info-cma.org Tel: +86-10-68029319





## 我们的服务



#### 信息服务

可为俱乐部会员定期提供《中国肉类资讯》电子月刊(Meat Info China E-subscription),发布中国肉类市场的各类信息,包括:政府相关政策法规、行业宏观发展情况、行业分析报告、市场行情、需求信息、进出口数据等。



#### 培训服务

可为俱乐部会员提供有关肉类产品输华市场准入、检验检疫流程、产品标准、标 签规范、市场拓展、贸易法规政策解读等方面的指导及培训。



#### 咨询服务

可为俱乐部会员提供有关肉类行业政策法规、标准、国家政策及业务推广等方面 的各类咨询服务。及时向俱乐部会员通报有关中国政府部门针对进口肉类产品的突发 事件及采取相应的举措和政策。



#### 交流服务

组织研讨会、交流会、贸易对接会等各类活动,与中国肉类协会相关会员企业开展信息、技术、标准、业务交流;定期组织季度交流会、年会与俱乐部内部会员之间进行交流与经验分享。组织俱乐部会员开展国内外考察学习、互访交流、扩大对内对外开放,促进贸易与技术合作。



#### 会展服务

可为俱乐部会员提供参与中国国际肉类产业周及中国肉类协会主办的相关活动的 优先权,并可就俱乐部会员参与中国境内其它展会提供必要的咨询建议和协助。



#### 协调关系

可协助俱乐部会员调解产品出口中国市场过程中可能遇到的产品通关、贸易纠纷、产品质量等相关问题。



#### 促讲发展

可协助俱乐部会员在中国市场建立并发展业务关系、拓展销售渠道、丰富产品种 类、树立品牌及市场宣传推广。

## 加入我们

#### 加入条件

在中国大陆之外依法成立的国际肉类相关企业及组织机构,包括:畜牧养殖、肉类生产加工、肉类贸易及肉类产业链服务等领域。无商业失信记录。

#### 俱乐部会员权利

- 1、加入自愿,退出自由;
- 2、 有参加本俱乐部活动的优先权及享受相关优惠;
- 3、有获得本俱乐部服务的优先权及享受相关优惠;
- 4、 有参与中国肉类协会团体标准制定工作的优先权并享受相关优惠;
- 5、 可享受中国肉类协会相关活动及订阅项目的会员优惠;
- 6、有对本俱乐部工作进行监督、批评和建议的权利;
- 7、 有权要求本俱乐部维护其合法权益。

#### 俱乐部会员义务

- 1、严格遵守双方国家有关法律法规;
- 2、维护本俱乐部合法权益;
- 3、积极参加俱乐部组织的活动;
- 4、按时缴纳规定的服务费。

#### 加入流程:

- 1、填写加入俱乐部申请表,提交注册资质证明等材料;
- 2、经俱乐部办公室审核后,报送中国肉类协会秘书处审议并通过;
- 3、缴纳当年俱乐部服务费。

#### 俱乐部服务费:

- 1、俱乐部收取服务费(年费制),服务费为1,500美元/年。
- 2、每年1月31日之前交纳会费。按每年为一个服务周期计。

#### 加入俱乐部申请表:

# 中国肉类协会国际肉类贸易合作俱乐部 加入申请表

填报时间: 年 月 日

公司名称			公司负	负责人					
通讯地址									
公司网站			公司由	7箱					
与俱乐部对接联系人			职务						
E-mail			电话						
所属国家									
是否已获得输华准入,产品类别为(若获得肉类输华准入),									
2020 年对中国的肉类出口量,请注明:									
	猪业(□养	殖 □屠宰	□加工	□冷藏	□服务	□行业组织)			
	牛业(口养	殖 □屠宰	□加工	□冷藏	□服务	□行业组织)			
请在□勾选	羊业(口养	殖 □屠宰	口加工	□冷藏	□服务	□行业组织)			
本单位主营业务	禽业(□养	殖 □屠宰	□加工	□冷藏	□服务	□行业组织)			
	贸易(□猪	肉 口牛肉	□羊肉	□鸡肉	□火鸡)				
	其他,请注	明							
公司简介									
公司负责 (签字)			申请单位	(盖章)					

中国肉类协会国际肉类贸易合作俱乐部办公室 联系人: 胡莹 电话: +86-10-68029319



# CMA International Meat Trade Collaboration Club Office 中国肉类协会国际肉类贸易合作俱乐部办公室

Contact/联系人: Michelle HU 胡莹

Tel: +86-10-68029319 Email: michelle.hu@info-cma.org